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Årsberetning fra bystyregruppa 2024 

 

Bystyregruppa til Fredrikstad SV består av gruppeleder, bystyrerepresentanter og 

varaer til bystyret, samt utvalgsmedlemmer, varaer til utvalg og andre med 

folkevalgte verv, f.eks. råd og styrer.  

Gruppa består av følgende (unntatt plasser i samarbeidsutvalg og små kommunale 

råd): 

Silje Louise Waters – gruppeleder, bystyret, formannskapet, kultur- og miljøutvalget, 

1. vara til Frevar KF, 1. vara til KS 

Camilla S. Eidsvold – bystyret, oppvekstutvalget, KS, 3. vara til formannskapet 

Lars Andreassen – bystyret, teknisk utvalg, 3. vara til KS 

Marius A. Andersen – partssammensatt utvalg, 1. vara til bystyret 

Salah Hassan Al-Saadi – 2. vara til bystyret, 1. vara til planutvalget 

Hege Hansen – 3. vara til bystyret, 1. vara til helse- og velferdsutvalget 

Parwa Ahmad – 4. vara til bystyret 

Justin Carlo Gundersen – 5. vara til bystyret, 2. vara til kultur- og miljøutvalget 

Anders Gjermundsen – 6. vara til bystyret, styret i Fredrikstadmuseene 

Tone Tonheim – medlem i råd for mennesker med funksjonsnedsettelse 

Kornelia Osvold – 2. vara til oppvekstutvalget 

Simen J. Willgohs – 1. vara til næringsutvalget 

Mari Bjørnstad Roer – 3. vara til næringsutvalget 

 

Den politiske situasjonen 

Året startet med at vi fikk utnyttet den parlamentariske situasjonen i bystyret godt, 

ved at vi på rødgrønn side fikk flertall for viktige enkeltsaker ved å alliere oss med 

Pensjonistpartiet og INP. Dette gjaldt blant annet opprettholdelse av 

Hverdagsrehabilitering og Grønlien aktivitetssenter. Gjennom året valgte INP å 

tilknytte seg til borgerliges samarbeidsavtale, slik at de fem partiene Høyre, Frp, 

Venstre, Krf og INP nå utgjør et flertall. Vi har dermed inntatt en mye sterkere 

opposisjonell tilnærming i bystyret, og vi løfter frem rødgrønn politikk, helt 

kompromissløst.  

 

Budsjettsamarbeidet ble i år inngått sammen med Bymiljølista og Rødt. MDG, som 

var med som partner i fjor, valgte å legge frem sitt eget budsjett. Vi lagde et budsjett 

med tydelige hovedprioriteringer for et rettferdig, omfordelende og rødgrønt 

Fredrikstad, med fokus på tillit til ansatte, betydelig økt grunnbemanning i barnehage, 

skole og helsetjenester, kultur, idrett og frivillighet, naturbevaring og stans i kutt.  
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Høyre styrer nå et flertall som i stor grad gjennomfører alvorlige kutt som vil ramme 

dem som kanskje trenger en robust kommune aller mest; barn, unge, mennesker 

med funksjonsnedsettelser og mennesker i rus. Den politiske situasjonen i 

kommunen oppleves tidvis kaotisk, de borgerlige fremstår som uinteresserte i å 

samarbeide med andre enn seg selv, og det er blitt en tilspisset tone i bystyret vi ikke 

har sett før. Det kan ha å gjøre med alvorlighetsgraden i mange av sakene.  

På tampen av året fikk formannskapet presentert det som ser ut til å bli årsresultatet: 

Nemlig et underskudd på over 130 millioner kroner, som må dekkes inn av 

disposisjonsfond. De rødgrønne styrte i åtte år med mindreforbruk hvert år, foruten 

det tøffeste koronaåret hvor det var et merforbruk på 19 millioner. I Høyres første 

budsjettår mer helårseffekt, ser det nå ut til at de må halvere kommunens oppsparte 

fondsmidler for å dekke inn bunnlinja. Det er svært alvorlig, og kommunen tåler kun 

to slike budsjettår etter hverandre, før Fredrikstad havner på ROBEK.  

 

Nettopp i en slik blå vind er det viktig at bystyregruppa til Fredrikstad SV fortsetter å 

jobbe med å fremme god SV-politikk, og det har vi sett mange eksempler på. 

Bystyregruppa møtes til digitale møter to ganger i måneden, og behandler saker i 

fellesskap som skal til utvalg og formannskapet. De som skal møte i bystyret tar et 

siste fellesmøte om bystyresakene, som da har gått behandlingsvei fra utvalgene.  

Vi har hatt noen utskiftninger i gruppa gjennom året. Nye i år er Kornelia og Anders.  

Det er mange som møter på nesten alle gruppemøtene. Det er veldig bra. 

Bystyregruppa kunne hatt godt av at flere valgte å ta del i møtene, men ingen – 

utover dem som skal møte i utvalg eller bystyre – er nødt til å møte. Det er viktig å 

opprettholde en god balanse mellom å ivareta folks engasjement og det å stille krav. 

 

Bystyret 

Bystyret har behandlet til sammen 264 saker i løpet av året. Her er noen av de 

viktigste:  

 

• Budsjett 2025 og økonomiplan 2025-2029 

• Investeringsbeslutning for Arena Fredrikstad 

• Områderegulering for Viken Park 

• Salg av FEAS-aksjene 

• Høring om kommersialisering av velferdstjenester 

• Spørsmål om privatisering av Blå Grotte og Fredrikstad kino 

• Mulighetsstudie for Tollbodplassen 

• Gatebruks- og mobilitetsplan 

• Byvekstavtale 

• Handlingsprogram for bypakke Nedre Glomma 
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• Avvikling av romcampen 

• Fremtiden til Borge seniorsenter 

• Salg av Rolvsøy rådhus 

• Vennskapsby med Rivne i Ukraina 

• Tilsetting av ny kommunedirektør 

 

Blant de mest alvorlige sakene, altså de som ikke er reversible, er salget av 

kommunens aksjer i Fredrikstad Energi AS og områdereguleringen av Viken Park. 

Førstnevnte ble gjennomført med en prosess hvor det ble nedsatt et politisk 

arbeidsutvalg. Gruppeleder i Fredrikstad SV satt der sammen med AP, H og Frp. På 

tross av massiv motstand, ble aksjene solgt for 1,1 milliarder kroner. Disse forvaltes 

nå i et fond, og avkastningen er vedtatt å bli brukt til skoleoppussing. Fondet gir, etter 

verdijustering, cirka 40 millioner kroner årlig. Det er bra, men nå har også Fredrikstad 

kommune solgt ut noen av de siste store eierandelene sine.  

 

Områdereguleringen av Viken Park er en annen sak som har opprørt mange. 1811 

dekar med det som burde vært LNF-områder, altså landbruk, natur og 

friluftsområder, skal nå bygges ned til å bli pukkverk og fremtidig (utopisk) 

næringspark. Saksutredningene er tydelige på at dette vil få svært alvorlige 

konsekvenser for naturmangfold, kulturlandskap og friluftsliv. SV er med på å sende 

inn en lovlighetskontroll av dette vedtaket.  

 

Det er en glede å få jobbe med Fredrikstad SV i ryggen. Vi får tydeliggjort vår politikk 

og står sterkt i opposisjon frem til 2027.  

 

På vegne av bystyregruppa, 

Silje Louise Waters 

Gruppeleder 

 

 


